





إعلان

في إطار برنامج "+ERASMUS " للتبادل الطلابي والإطار الأكاديمي والإداري والمنخرطة فيه جامعة سوسة، نعلمكم أن جامعة «Alexandru Ioan Cuza " الرومانية قد أعلنت عن فتح باب الترشح للحصول على منح تنقل لفائدة:

- طلبة الاجازة سنة ثانية وثالثة والماجستير والدكتوراه والذين يرغبون في التنقل للدراسة بالجامعة الرومانية خلال السداسي الثاني للسنة الجامعية 2019/2018.
 - الإطارات الإدارية والأكاديمية.

وللمشاركة في هذا البرنامج يجب القيام بالتسجيل عبر موقع الواب الآتي: https://erasmusplus.uaic.ro/. مع العلم أن آخر أجل لتقديم الترشحات حدد يوم 05 نوفبر 2018.

تجدون قامَّة الوثائق المطلوبة على الرابط التالى:

https://erasmusplus.uaic.ro/documents-to-be-uploaded

كما يمكنكم زيارة موقع الجامعة الرومانية للتعرف على المواد التعليمية المتوفرة للطلبة الأجانب: http://www.uaic.ro/fr/

ولمزيد الارشادات يمكن الاتصال بمكتب التعاون الدولي بجامعة سوسة.







Call for Application

Erasmus+ MIC 2018/2019

Alexandru Ioan Cuza Romania

We are pleased to inform you that under the inter-institutional agreement signed with Alexandru Ioan Cuza University in Romania, a new ERASMUS+ Call for applications for students (Undergraduate 2nd and 3rd year, Master and PhD) and staffs (Academic and Administrative) who wish to make mobility arrangements is open now. Deadline is 5th of November 2018:

- To register online: https://erasmusplus.uaic.ro/.

Student's mobility: Second semester of the academic year 2018/2019

All the required documents can be uploaded on the following link: https://erasmusplus.uaic.ro/documents-to-be-uploaded

Available fields of studies: http://www.uaic.ro/fr

For further guidance, contact the International Cooperation
Office at the University of Sousse.